

Evening MA Program Thesis Proposal Committee Members

Student Number	
Student Name	
Contact Number	
Scheduled Proposal Date	(yyyy/mm/dd)
Thesis Title (Chinese)	
Thesis Title (English)	

THESIS PROPOSAL COMMITTEE MEMBERS

Name	Outside Reader? (Y/N)	Position & Affiliation	Experience Qualifying for Proposal Committee Member	Qualification Type (See Note 3 below)
				Adviser
				Type ____
				Type ____

Extend table if necessary

Adviser's Signature	Department Chair
------------------------	---------------------

INSTRUCTIONS & NOTES

1. This form is in both English and Chinese. You only need to complete the form in one language.
2. To be eligible to submit a thesis proposal, students must have completed **at least eighteen (18) credits** of coursework, including credits for courses in which they are currently enrolled. The latest students must submit a proposal is before the midterm of the first semester of the fourth year. The thesis proposal oral exam may not take place until **at least one (1) week** after the application is filed and the written proposal is given to all committee members. The thesis proposal committee should consist of the student's adviser and at least one other committee member; scores will be based both on the written proposal and the presentation.
3. Department of English follows the "Taipei Tech Master's Degree Thesis Defense Policy" on the qualification of thesis proposal committee members. The policy states that the thesis committee members should specialize in the student's thesis topics, works of art, exhibition, or technical reports. They should also fit in one of the following qualification types:
 1. Past or current full professor, associate professor, or assistant professor
 2. Academician of Academia Sinica; or past or current researcher, associate research, or assistant research
 3. PhD holder with distinguished achievements
 4. People with distinguished achievements in rare and special topics or professional practices
 The qualification of Type 3 and Type 4 should be reviewed in a department faculty meeting. Relatives may not serve as committee members.



應用英文系碩士在職專班 碩士論文計畫口試委員名單

學號	姓名	聯絡電話	預計口試日期	
論文題目				
計畫口試委員				
姓名	校內/ 校外	所屬單位與職稱	符合委員資格學經歷	符合委員資格款次 (請參閱備註 3 規定)
				指導教授
				第__款資格
				第__款資格
指導教授			系所主管	

備註：

1. 本表有中、英文版本。請擇一使用。
2. 依「國立臺北科技大學應用英文系碩士班修業規章」第五條規定：研究生最早可於修畢 18 學分(含當學期所修課程之學分)後，最遲須於修業第四學年第一學期期中前提交論文計畫書。至少 1 週後，論文計畫書應由指導教授(及共同指導教授)，及口試委員一名以書面及口試審核。
3. 本校碩士學位考試辦法第九條相關規定：碩士學位考試委員，應對修讀碩士學位學生之研究領域有專門研究，並具有下列資格之一：(本系論文計畫口試辦法遵循此規定)
 - 一、 現任或曾任教授、副教授、助理教授。
 - 二、 中央研究院院士，現任或曾任中央研究院研究員、副研究員、助研究員。
 - 三、 獲有博士學位，且在學術上著有成就者。
 - 四、 研究領域屬於稀少性、特殊性學科或屬專業實務，且在學術或專業上著有成就。

前項第三款、第四款之提聘資格認定標準，由各系(所)務會議訂定之。
凡與學生有三親等內之關係者，不得擔任其學位指導教授及學位考試委員。

